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Protokół nr 41/2022 

posiedzenia Komisji Ładu Przestrzennego, Gospodarki Nieruchomościami  

 i Spraw Mieszkaniowych Rady Miejskiej Inowrocławia, 

odbytego w dniu 13 grudnia 2022 r. w Urzędzie Miasta Inowrocławia  
 

 

Czas trwania posiedzenia 14.00 – 14.20 
 

Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu: 

1. Jacek Bętkowski    – przewodniczący Komisji 

2. Grzegorz Kaczmarek   – członek Komisji 

3. Waldemar Kwiatkowski  – członek Komisji  

4. Tomasz Marcinkowski  – członek Komisji   

5. Waldemar Wąśniewski         – członek Komisji   
 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1. 
 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczył: 

Michał Jaśtak – Naczelnik Wydziału Inwestycji, Rozwoju Gospodarczego i Funduszy 

Europejskich 
 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 
 

Posiedzenie Komisji otworzył pan Jacek Bętkowski – Przewodniczący Komisji, 

który zgodnie z listą obecności stwierdził, że w obradach Komisji uczestniczy 5 radnych, 

co wobec ustalonego składu Komisji wynoszącego 5 osób, stanowi kworum pozwalające 

na podejmowanie prawomocnych decyzji. 
 

Ad 2. Propozycje zmian do porządku obrad. 
 

Propozycji zmian do porządku nie było, przystąpiono do jego realizacji.  
 

Porządek obrad:  

1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Propozycje zmian do porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu Komisji nr 39/2022 z 18 października 2022 r. 

4. Podsumowanie inwestycji zrealizowanych w oparciu o budżet Miasta 

Inowrocławia. 

5. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

6. Sprawy bieżące.  

 

Ad 3. Przyjęcie protokołu Komisji nr 39/2022 z 18 października 2022 r. 
 

Jacek Bętkowski – Przewodniczący Komisji: 

Kto jest za przyjęciem protokołu Komisji nr 39/2022 z 18 października 2022 r.? 
 

głosowanie:  za – 5, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 
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Ad 4. Podsumowanie inwestycji zrealizowanych w oparciu o budżet Miasta 

Inowrocławia. – materiał stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
 

Michał Jaśtak – Naczelnik Wydziału Inwestycji, Rozwoju Gospodarczego i Funduszy 

Europejskich: 

Przedstawił materiał. 
 

Jacek Bętkowski – Przewodniczący Komisji: 

Co chciałby pan podkreślić w tych inwestycjach? Czy przyszły one łatwo? 
 

Michał Jaśtak – Naczelnik Wydziału Inwestycji, Rozwoju Gospodarczego i Funduszy 

Europejskich: 

Wszystkie te inwestycje są równie ważne. Jedyna bolączka to środki, bo gdyby były one 

większe to moglibyśmy pozwolić sobie na więcej. Wiadomo, że część z tych inwestycji 

realizowana jest  z naszych środków budżetowych, np. montaż kamer na terenie miasta, 

ale duże inwestycje, takie jak poszukiwanie wód geotermalnych są dofinansowywane. 

Część inwestycji jest w trakcie i będą jeszcze z nami przez 2-3 miesiące. Instalacje 

odnawialne czyli fotowoltaika, kończymy prace odbiorowe, więc jak wszystko pójdzie 

dobrze to będzie do końca roku odebrane w całości. Z odwiertem będziemy 

prawdopodobnie cały rok, bo w tej chwili jesteśmy w trakcie przygotowania przetargu na 

wiercenie i mamy wybraną firmę pomocniczą. Wiercenie trwa z tego co nam przekazano 

kilka miesięcy. Może samo wiercenie nie, ale sporządzenie dokumentacji technicznej, 

która jest niezbędna. 
 

Jacek Bętkowski – Przewodniczący Komisji: 

Jak wygląda ulica przy starej ,,Romie”? 
 

Michał Jaśtak – Naczelnik Wydziału Inwestycji, Rozwoju Gospodarczego i Funduszy 

Europejskich: 

To nie nasza inwestycja, to inwestycja wodociągów. 
 

Waldemar Wąśniewski – Członek Komisji: 

A co z ulicą Magazynową? Tam nadal nic się nie dzieje? 
 

Michał Jaśtak – Naczelnik Wydziału Inwestycji, Rozwoju Gospodarczego i Funduszy 

Europejskich: 

Jak nie będzie środków z zewnątrz to nie będzie nic.  
 

Waldemar Wąśniewski – Członek Komisji: 

Tam był problem z kolejami państwowymi, które coś tam utrudniały. 
 

Michał Jaśtak – Naczelnik Wydziału Inwestycji, Rozwoju Gospodarczego i Funduszy 

Europejskich: 

Utrudniały przekazanie działek. Tam jest duża powierzchnia, z tego co pamiętam to 

płacili ponad 2 miliony odszkodowania. Powoli zbliża się ku końcowi. 
  

Waldemar Wąśniewski – Członek Komisji: 

A środków od marszałka nie będzie? 
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Michał Jaśtak – Naczelnik Wydziału Inwestycji, Rozwoju Gospodarczego i Funduszy 

Europejskich: 

Ruszyła nowa perspektywa, więc będziemy się starać walczyć, tylko na początku roku 

kosztorysowo sięgnęliśmy około 32 milionów. 
 

Jacek Bętkowski – Przewodniczący Komisji: 

Warto by było spojrzeć jeszcze na inne inwestycje na przykład budynek na ul. Toruńskiej 

26. Ten budynek niszczeje, a nadaje się na odnowienie, tak jak budynek po wybuchu na 

ul. Staszica 22. O tym mówiliśmy już na poprzedniej Komisji, Pani Naczelnik 

powiedziała, że będzie centralne ogrzewanie i będą powiększone mieszkania. To jest 

obiekt reprezentacyjny, bo w innych miastach jak się patrzy to takie obiekty są 

wykorzystywane na galerie czy sieci sklepów, a tu akurat byłby to budynek mieszkalny 

i to na dobrym poziomie. 
 

Grzegorz Kaczmarek – Członek Komisji: 

Czy wszystkie środki zostaną wykorzystane, czy przejdą jakieś na niewygasające? Czy 

wszystkie inwestycje będą dokończone? 
 

Michał Jaśtak – Naczelnik Wydziału Inwestycji, Rozwoju Gospodarczego i Funduszy 

Europejskich: 

Środki, które przechodzą na niewygasające oznaczają, że inwestycje się toczą, dlatego 

przechodzą na kolejny rok. Możemy do nich zaliczyć między innymi ,,Uzdrowisko”, bo 

tężnie są bodajże do marca planowane i poszukiwanie i odwiert wód geotermalnych.  
 

Grzegorz Kaczmarek – Członek Komisji: 

A wracając do tężni to jakaś porządna firma się tym zajmie? Bo ta konstrukcja była od 

początku źle zrobiona, ta tarnina wychodzi.  
 

Jacek Bętkowski – Przewodniczący Komisji: 

Były robione wzmocnienia. 
 

Michał Jaśtak – Naczelnik Wydziału Inwestycji, Rozwoju Gospodarczego i Funduszy 

Europejskich: 

Wymieniono belki podkładowe. Będą środki, które oddamy do budżetu tj. końcówka 

oświetlenia ulic, jest to około 20 tysięcy. Zostały środki po wymianie 10 sztuk kamer na 

jeszcze jeden punkt, ale nikt się nie zgłosił.  
 

Jacek Bętkowski – Przewodniczący Komisji: 

A czy tych środków nie można przeznaczyć na rozbudowę samego monitoringu na 

Straży?  
 

Michał Jaśtak – Naczelnik Wydziału Inwestycji, Rozwoju Gospodarczego i Funduszy 

Europejskich: 

Dostali duży monitor, mieli w zeszłym roku dokupioną pamięć i jeszcze jedną jednostkę 

komputerową. 
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Jacek Bętkowski – Przewodniczący Komisji: 

A nie da się zwiększyć w przyszłym roku żeby dołożyć tych kamer? 
 

Michał Jaśtak – Naczelnik Wydziału Inwestycji, Rozwoju Gospodarczego i Funduszy 

Europejskich: 

Proponuję rozmowę z Komendantem, bo z tego co słyszałem mamy w tej chwili 48 

kamer, została zlikwidowana jedna kamera na ul. Poszwińskiego, która była 

niepotrzebna. Nie mamy licencji na więcej, więc najpierw trzeba by było wykupić 

licencję. 
 

Jacek Bętkowski – Przewodniczący Komisji: 

Nie można tych środków przeznaczyć właśnie na to? 
 

Michał Jaśtak – Naczelnik Wydziału Inwestycji, Rozwoju Gospodarczego i Funduszy 

Europejskich: 

Licencję wykupuje operator monitoringu, ale polecam rozmowę z Komendantem, bo jak 

u nas siedzi jeden człowiek, który ma już prawie 50 kamer to ciężko jest mu skupić uwagę 

na wszystkich. Powinno być dwóch funkcjonariuszy. Po to chcieli ten większy monitor, 

bo jak podzielili to było 48 małych kwadracików, więc nie było to zbyt wyraźne.   
 

Jacek Bętkowski – Przewodniczący Komisji: 

Ale wtedy miasto musi mieć środki na jeszcze jeden etat. 
 

Grzegorz Kaczmarek – Członek Komisji: 

I musi być to osoba przeszkolona.  
 

Jacek Bętkowski – Przewodniczący Komisji: 

Pochwalę się jedną rzeczą, którą udało się załatwić, a mianowicie Miasto nie miało 

środków, nie była to też nasza droga, a chodzi o ul. Rąbińską. Rozmawiałem z Panią 

Starostą i udało się, starostwo nasypało kamień, rozgarnęło i dzięki temu już nie jeżdżą 

po chodnikach. Interweniowałem również na Policji żeby patrolowali, bo przejeżdżali już 

takim ciężkim sprzętem po chodnikach na budowy domów. Także udało się, Pani Starosta 

wsparła Miasto, wysypali biały kamień i ubili go. 
 

Ad 5. Sprawy wymagające opinii komisji.  
 

Nie było. 
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Ad 6. Sprawy bieżące. 

Nie było. 
 

Jacek Bętkowski – Przewodniczący Komisji:  

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, zamykam posiedzenie dzisiejszej Komisji. 
 

 

 

 

Przewodniczący Komisji 

Ładu Przestrzennego, Gospodarki 

Nieruchomościami i Spraw Mieszkaniowych 

 

 

/-/Jacek Bętkowski 

 

 

 

Protokółowała: 

/-/Daria Górska   


